
Competition Field Topview 
 
A：区域边框，材质为贴纸  
B：黄色盾牌，材质为贴纸，功能属性：防御加成：在防御加成区域有 RFID 卡，卡片埋
于地胶底部，防御加成区域受卡排布影响，可能有地方无法成功触发  
C：场地地面地胶，材质为灰色荔枝纹  
D：场地内部障碍块,表面材质：灰色木纹贴纸，高度 400mm  
E：启动区四个，分布场地四个角落 
 
A：The edges of zones are marked by stickers on the flooring rubber. 
B：The Defense Bonus Zone is marked by a yellow shield sticker, whose functional attribute 
is Defense Bonus. There is an RFID card buried under the flooring adhesive. The activation 
of Defense Bonus is affected by the card arrangement inside the zone and may fail at 
somewhere inside the zone. 
C: The ground is covered by gray litchi grained rubber with a thickness of 3 mm and the 
rubber substance is made of PVC. 
D: The obstacle block is covered by gray wood grain stickers, and height of the block is 
400mm. 
E: There are four starting zones distributed in the four corners of the venue. 
 
 
Competition Field Topview (detailed) 
 
A:围栏，表面材质：灰色木纹贴纸，高度 400mm  
B:围挡：材质 PVC 软膜，下半部分单面贴磨砂贴纸，高度距地面约 1200mm，上半部分
透明（注：具体透光度未知，PVC 材质可能有变化）  
C:补给站落弹口直径 65mm，中心距离围栏边尺寸 600mm，距离障碍块 500mm，距离
地面高度 600mm 
 
A: The fence： Its surface is covered by gray wood grain stickers , and its height is 400mm. 
B: The perimeter wall: Its material is PVC soft film, and the lower part is single-sided 
frosted sticker with the height of 1200mm from the ground, and its upper part is 
transparent (note: its specific transmittance is unknown, PVC material may also change). 
C: The diameter of the drop port of the projectile supplier is 65mm, and the center of the 
drop port is 600mm away from the side of the fence, 500mm away from the obstacle 
block, and its height is 600mm from the ground. 


